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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mikortól tudja magyar egészségügy újra elvégezni a 
foglalkozás-egészségügyi vizsgálatokat, annak érdekében, hogy a jelenlegi gazdasági 
helyzetben, aki talál munkát az el is tudjon helyezkedni?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Egyre többször fordul elő, hogy azok, akik találnak munkát nem tudnak munkába állni, mivel nem 
tudják felmutatni a foglalkozás-egészségügyi alkalmassági vizsgálatok eredményeit.

A hazai egészségügyi rendszer jelen pillanatban nem végez tüdőszűrő és foglalkozás-egészségügyi 
alkalmassági vizsgálatokat. Ennek többek között, az az egyik hatása, hogy azok a munkavállalási 
korban lévő munkavállalók, akik találnak maguknak munkát nem tudnak munkába állni, mivel nem 
tudják teljesíteni azokat a törvényi feltételeket, melyek ahhoz szükségesek, hogy be tudják tölteni az
adott munkakört.

Ez a helyzet a jelenlegi gazdasági és foglalkoztatáspolitikai helyzetben igen nagy károkat tud 
okozni. Azon túl, hogy az érintettek önhibájukon kívül nem tudják teljesíteni a törvényi előírásokat, 
és így nem jutnak havi jövedelemhez, a vállalkozások sem tudják kielégíteni 
munkaerőszükségleteiket. Ez a helyzet jelen pillanatban már rövidtávon is érzékelteti hatását a 
munkaerőpiacon. Most az a cél, hogy minél több munkavállaló maradjon az elsődleges 
munkaerőpiacon, ahol munkajövedelemhez jut, így nem terheli az állami ellátórendszereket és 
csökkentik a most amúgy is megugró álláskeresési járadékra kifizetendő összegeket.

Tisztelettel kérdezem Miniszter úrtól, mikor tudja az egészségügyi rendszer újra ellátni a 
foglalkozás-egészségügyi vizsgálatokat?

További kérdésem a tüdőszűrő állomások mikortól fogadják újra azokat, akiknek a tüdőszűrő 
vizsgálat megléte szükséges ahhoz, hogy munkába tudjanak állni?



Várom mielőbbi megtisztelő válaszát!
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